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Referat	-	Bestyrelsesmøde	23.	oktober	2024	

Afbud fra Bent Lange 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2. Nyt fra arbejdsgrupper  
 
       Søn og skruer:  
       status for vedligehold samt behov for nyanskaffelser og kommende udgifter 
       (se evt. referat fra møde i juni) 
       Afløb repareret  

              De sidste el-standere er monteret 
              Toilet udskiftet 
              En buskrydder er anskaffet 
 
              Kommende opgaver: 
              Rensning af broer, efterspules med saltvand 
              Maling af borde og bænke  
 

Status for joller og huse: 
              Alt er udlejet - 

Næste år håndhæves, at både skal være i vandet inden 10. juni. 
 

              Udlejning – status og fremtidige udlejning 
              30 udlejninger i 2024 p.t., 8 udlejninger booket for 2025 
 
              Opdatering af hjemmeside, Knud-Peder og Søren holder møde med Christian Wang. 
              Forslag - møde med Jona (Boris) forud for næste sæsonen. 
 

3. Økonomi 
Charlotte kontaktes vedr. status på forbrug og indtægter. Gennemgås på møde i dec. 
Kommunen og Forsyningen kontaktes vedr. vandforbruget i forbindelse med 
grundstødning. 

 
4. Deltagelse i arrangement om Kerteminde Bugt og Kertinge Nor, 30 okt. 

Et par af bestyrelsens medlemmer deltager.  
 

5. Evt. og dato for næste møde. 
Forslag – onsdag den 11. dec. 

 
 
 

 

 


